



مؤسسة بنيان التنمية
Bonyan Development Foundation



مؤسسة بنيان التنمية
Bonyan Development Foundation



برنامج إتمام
Eta'am Program

برنامج إتمام
Eta'am Program

معاً..
نحوّل التحديات
إلى فرص

Together..
We Turn Challenges
Into Opportunities

In the hands of the Humanitarian tragedy

It's unfortunately known that Yemen is facing a catastrophic humanitarian crisis due to the war and the blockade since 2015. More than 75% of the population lacks food security.

Hence, Bonyan Development Foundation has established a food program called "Eta'am" in January 2018. Through this relief program, Bonyan Foundation aims to deliver urgent help to the most destitute families who have been severely affected by the war and the blockade, by providing them with daily meals via 162 distribution points across the Amanat Al-Asimah, part of Sana'a Governorate, and the governorates of Amran, Al-Mahwit.



بين يدي المأساة الإنسانية

من المعلوم أن اليمن يشهد أكبر مأساة إنسانية في العالم، بفعل العدوان والحصار المفروض على البلاد، منذ العام 2015، حيث يعاني حوالي 75% من السكان من انعدام الأمن الغذائي.

ونظراً لذلك ومن واقع الإحساس بالمسؤولية، قامت مؤسسة بنيان التنموية، بتدشين برنامج «إطعام» الإغاثي، في يناير من العام 2018، بهدف تقديم المعونة العاجلة، للفئات الأشد فقراً في المجتمع، والمتضررة من العدوان والحصار المفروض على اليمن، عبر تقديم المساعدات الغذائية لها، بصورة يومية وموسمية، من خلال [162] نقطة توزيع، منتشرة في أمانة العاصمة، وجزء من محافظة صنعاء ومحافظة عمران والمحويت.





أهداف البرنامج

- الإسهام في التخفيف من حالة الفقر والحاجة التي سببها العدوان والحصار السعودي الأمريكي على الشعب اليمني.
- إحياء روح التكافل الاجتماعي لتسود المحبة والترابط والتراحم في أوساط المجتمع.
- الإسهام في حفظ كرامة المحتاجين، وتعزيز حالة الممود في وجه العدوان والحصار.



Goals Eta'am

- Contribution to alleviate the poverty rate among Yemenis in which the American and Saudi aggression caused.
- To revive the spirit of social and communal solidarity, love and compassion among each other.
- Contribution to preserving the dignity of those in need, and strengthening the state of resistance in the face of aggression and blockade.

Components Eta'am



First: Charitable Bakery Project

- The automatic charity Bakery 1 in Shou'ob district, and the charitable bakery 2 in Bani Al-Hareth district in the capital city Sanaa.
- The Charitable Bakery in Al Mahwit governorate.
- The Charitable Bakery in Amran governorate.
- The charity bakery in Hajjah Governorate, Washha District

All bakeries aim at providing meals for more than .

42.290 families



مشاريع البرتاامج



أولاً: مشروع الأفران الخيرية

- الفرن الآلي الخيري الأول مديرية شعوب.
- الفرن الآلي الخيري الثاني مديرية بني الحارث.
- الفرن الآلي الخيري الثالث مديرية السبعين.
- الفرن الخيري في محافظة المحويت.
- الفرن الخيري في محافظة عمران.
- الفرن الخيري في محافظة حجة مديرية وشحة

وتستهدف جميعها

42,290 أسرة.

المشاريع
الرمضانية
لبرنامج إتمام

مشروع الوجبة الرمضانية 1439 - 1444

تم توزيع

3,215,000

وجبة غذائية

مشروع السلة الغذائية الرمضانية 1445 هـ

سيتم توزيع

41,000

سلة غذائية



Projects
Ramadan
For Eta'am Program

Ramadan Meal Project (1439 - 1444)

Distributed

3,215,000

Meal

Ramadan Food Basket Project (1445)

Will be Distributed

41,000

Food Basket

Second: Ramadan Meal Project

A seasonal charitable project, implemented by the Bonyan Foundation, for 6 consecutive years (1439 - 1444). It is a meal distributed daily during the holy month of Ramadan to 41 thousand families One of the poorest families in Amanat Al-Asimah and part of Sana'a Governorate.

Ramadan meal ingredients



1 Chicken



Bread



Yogurt

615 K
meals

262,300

beneficiary
individual

41 K

beneficiary
Families

ثانياً : مشروع الوجبة الرمضانية:

مشروع خيري موسمي، نفذته مؤسسة بنيان التنمية، على مدار 6 أعوام متتالية (1439 - 1444) هجري، وهو عبارة عن وجبة توزع يومياً خلال شهر رمضان المبارك على 41 ألف أسرة من الأسر الأشد فقراً في أمانة العاصمة وجزء من محافظة صنعاء.

مكونات الوجبة الرمضانية



كيس خبز



دجاجة



زبادي

615 ألف
وجبة غذائية

262,300

فرد مستفيد

41 ألف

أسرة مستفيدة

ثالثاً: مشروع السلة الغذائية الرمضانية:

مشروع خيري موسمي، ستقوم مؤسسة بنيان التنمية بتنفيذه، خلال شهر رمضان المبارك 1445هـ كبديل عن (الوجبة الرمضانية)، وتستهدف به الأسر الأشد فقراً، ضمن برنامج إطعام في أمانة العاصمة وجزء من محافظة صنعاء.

مكونات السلة الغذائية الرمضانية



41 ألف

سلة غذائية

262,300

فرد مستفيد

41 ألف

أسرة مستفيدة

Third: Ramadan Food Basket Project

A seasonal charitable project, which will be implemented by the Bonyan Foundation, during the holy month of Ramadan As an alternative to the “Ramadan meal,” it targets the poorest families, as part of a feeding program In Amanat Al-Asimah and part of Sana'a Governorate.

Ramadan Food Basket Ingredients



41 K

food basket

262,300

beneficiary individual

41 K

beneficiary Families



Fourth: Eid Meat and Sacrifice Project

A seasonal charitable project implemented by Bonyan Foundation on Eid Al-Fitr days, by distributing Eid Meat targeting the same 41,000 families in Amanat Al-Asimah and part of Sana'a governorate, as well as the governorates of Amran and Al Mahwit.

رابعاً: مشروع اللحوم والأضاحي العيدية:

مشروع خيرى موسمي، تقوم مؤسسة بنيان التنمية بتنفيذه، في أيام عيد الأضحى المبارك، عبر توزيع اللحوم العيدية، للأسر التي يستهدفها مشروع الأفران الخيرية، لعدد 41,000 أسرة في أمانة العاصمة، وجزء من محافظة صنعاء، وكذا محافظتي عمران والمحويت.



مشروع الأفران الخيرية
Charity Bakery Project



مشروع اللحوم والأضاحي العيدية
Eid meat and sacrifice project



مشروع السلة الغذائية الرمضانية
Ramadan Food Basket Project



مشروع الوجبة الرمضانية
Ramadan Meal Project



مشروع اللحوم والأضاحي العيدية
Eid meat and sacrifice project



مشروع السلة الغذائية الرمضانية
Ramadan Food Basket Project



مشروع الوجبة الرمضانية
Ramadan Meal Project

برنامج إطعام يستهدف..

1,290 أسرة

في محافظة حجة

1,000 أسرة

في محافظة المحويت

1,200 أسرة

في محافظة عمران

38,800 أسرة

في أمانة العاصمة وجزء
من محافظة/منعاه



ساهم في
دعم برنامج

إطعام

عبر الحسابات التالية:

كاش بنك

ح/دولار (1005802309)

ح/ريال (1005802291)

البريد اليمني (520560)

أو بإرسال
"إطعام"
إلى الرقم

5076



على كافة شبكات
الهاتف المحمول

للتواصل

77 60 111 55
77 60 111 56